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Město Jesenice ve spolupráci s firmou RAVOS, s. r. o., a Římskokatolickou farností  
Jesenice vás zve na 

Svěcení kříže a kaple 
& 

prohlídku vodáren 

neděle 28. září, 13.00 – 16.00 hodin, Jesenice 

• 13.00 hod. – svěcení obnoveného kříže před kostelem 
• 13.30 hod. – svěcení kaple sv. Jana Nepomuckého 
• 14.15 hod. – komentovaná prohlídka historických vodáren nad rybníkem  

 Horní Fikač 
 

Základní škola a mateřská škola Jesenice, okres Rakovník  
ve spolupráci s městem Jesenice a firmou KAZIKO, a. s., vás zve na 

Den otevřených dveří 
středa 1. října 2014, 10.00 – 16.00 hodin, Jesenice 

• úvodní slovo 
• vystoupení pěveckého kroužku – zpěvohra o Karkulce 
• pár slov k projektu „Snížení energetické náročnosti ZŠ Jesenice“ 
• vystoupení mladých flétnistů 
• slavnostní přestřihnutí pásky 
• prohlídka opravených prostor 
• výstava fotografií z průběhu stavby 
• výstava hub 

• sportovní soutěž pro děti – Jesenický sprint (13.00 hod.) 

Město Jesenice ve spolupráci s organizátory projektu „Jesenicko. Za odměnu“  
a ve spolupráci s pořadateli Festiválku přírodních sportů a cestování vás zve na 

slavnostní otevření obnovené naučné stezky Jesenicko 
sobota 18. října 2014, 9.00 hodin, Jesenice 

• komentovaný výšlap s průvodcem do Petrohradu 
• vysvěcení obnoveného křížku pod dubem 
• geocaching 
• vysvěcení kaple na vrchu Všech svatých v Petrohradu 
• malé občerstvení 

Bližší informace na http://www.jesenickyfestivalek.cz/pochody.html 
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Plánované úpravy na silnici I/27 
V úterý 23. 9. 2014 měli zástupci města Jesenice možnost jednat s technikem Ředitel-

ství silnic a dálnic (dále jen ŘSD), který má na starosti péči o hlavní průjezdní komuni-
kaci Plzeň – Most. Hlavním tématem se stalo pokračování oprav hlavní silnice od jese-
nického hřbitova na „karlovarku“. V současné době uzavřelo ŘSD výběrové řízení na 
výběr zhotovitele, který by měl zahájit přípravné práce ještě na podzim. Hlavní práce na 
rekonstrukci komunikace budou pokračovat na jaře 2015.   

Během jednání byly také prodiskutovány závady na úseku již opraveném. U tvořících 
se vln např. při odbočce k Jednotě není problém v obrusných vrstvách vozovky, ale 
v jejím podloží. Aby opravy měly smysl, je třeba provést sanaci podloží. Dalším téma-
tem byly také ucpané kanálové vpusti. Po obhlídce úseku od domu s pečovatelskou 
službou k městskému úřadu bylo navíc konstatováno, že několik vpustí je nevhodně 
umístěno. Bohužel v současné době dochází na ŘSD ke změně organizace údržby, proto 
není možné tyto opravy hned provést. Nicméně bylo městu Jesenice přislíbeno, že po 
vyřešení této záležitosti budou kanálové vpusti vyčištěny a navíc přibližně na úrovni sta-
ré pošty bude vpust zdvojena.  
Řeč přišla také na tvořící se „jezero“ před obchodem pana Altery, kde město nabídlo 

úhradu materiálu pro osazení nové vpusti nebo liniového odvodnění (žlabu). V rámci 
reklamace provedeného díla budou obnoveny všechny přechody pro chodce, a to 
z kvalitnějšího materiálu. Jak přemalování přechodů, tak i úpravy odvodnění u masny 
bychom se mohli dočkat ještě na podzim. Tyto práce by měla stavební firma provést 
v rámci výše zmíněných přípravných prací. 

V rámci zlepšování bezpečnosti na hlavní komunikaci nechalo město Jesenice 
tento týden (22. 9. – 28. 9.) na vlastní náklady nainstalovat dva nové ukazatele 
rychlosti. Do plného provozu budou ukazatele spuštěny po drobných úpravách zá-
stupci výrobce přibližně během druhého říjnového týdne. 
Ing. Jan Polák                                                                                                                  Ing. Roman Valuš 
 
 
 
 
 
 
Snížení energetické náročnosti ZŠ Jesenice 
Rekonstrukce zdroje vytápění a rozšíření teplovodní sítě CZT v Jesenici 
Revitalizace Školní ulice – multifunkční plochy (1. etapa) 
 

Prázdniny jsou pryč, první měsíc nového školního roku je již téměř za námi a stavební 
ruch v okolí školy ještě neustal. Spíše naopak. Ti z Vás, kteří jste doprovázeli své děti 
do a ze školy, jste si mohli stejně jako obyvatelé přilehlého sídliště všimnout, že staveb-
ní aktivita v průběhu září naopak vzrostla. Bohužel, jak to tak na stavbách bývá, ani jed-
né z těch, které se v okolí školy provádějí a jejichž názvy jsou uvedeny v úvodu tohoto 
článku, se nevyhnuly komplikace. Jejich důsledkem je prodloužení termínů plnění, ale i 
přesto se všechny stavby blíží do finále a do konce září, respektive do konce října, by 
mělo být vše hotovo.  
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Realizace finančně nejnáročnějšího projektu „Snížení energetické náročnosti ZŠ Je-

senice“ byla naplánována v pěti etapách, které na sebe měly různými způsoby navazo-
vat. Etapy byly navrženy tak, aby byl co nejméně omezován provoz školy, a zhotovitel 
stavby měl povinnost přijímat taková opatření, aby nebyla ohrožena bezpečnost dětí. 
Zpočátku vše běželo podle plánu, pak jsme bohužel zjistili, co jsme nechtěli. Nejdříve 
jsme narazili na problém s únosností stropních panelů, což nám nedovolilo provést ně-
které střechy způsobem, který byl navržen v projektové dokumentaci. Nejhorší to bylo u 
střechy nad jídelnou, u které se po řadě ověřování muselo přistoupit k odstranění celého 
souvrství ze škváry a betonu nad stropními panely. Tyto těžké vrstvy byly nahrazeny 
deskami a spádovými klíny z polystyrenu, na které je pokládána PVC folie a přitěžovací 
vrstvy. Druhou významnou komplikací je stav komína z kotelny, který jsme zjistili po 
stavbě lešení. Komínové těleso je na několika místech popraskané a zdivo z cihel CDm 
je narušené od vlhkosti a mrazu. Poškození jsou taková, že provést navazující práce pod-
le projektové dokumentace je nemožné. Zvažovali jsme několik variant opravy komína a 
nakonec jsme se rozhodli pro tu nejradikálnější. Stávající komín bude kompletně zdemo-
lován a v zahradě za kotelnou bude postaven zcela nový. Komínové těleso již nebude 
těžké zděné, ale nosným prvkem bude 12 m vysoká ocelová trubka o průměru 1,0 m. Do 
trubky budou vsazeny čtyři třísložkové nerezové komínové průduchy – pro každý kotel 
jeden. Samozřejmě nešlo o jediné komplikace, které bylo nutné během stavby vyřešit, 
ale ty již nebyly tak významné.  

V důsledku výše popsaných skutečností jsme museli se zhotovitelem stavby dohod-
nout posuny termínů dokončení některých etap. K největší změně dojde u objektu dílen 
a kotelny, kde vše bude závislé na možnosti výrobce dodat nové komínové těleso. Zatím 
to vypadá tak, že tato část bude dodělána až na konci října. Posunuty byly také termíny 
dokončení objektu jídelny a úprav okolí školy. Změny v realizaci projektu mají samo-
zřejmě vliv také na konečnou cenu akce, ale ve smlouvě o dílo máme pro tyto případy 
zahrnutou rozpočtovou rezervu, ze které budou vícepráce hrazeny. Proto by neměla ko-
nečná cena projektu přesáhnout částku uvedenou ve smlouvě o dílo, která činí 34,5 mil. 
Kč, přičemž na projekt by měla být poskytnuta dotace ve výši 28,8 mil. Kč. 

Komplikace se nevyhnuly ani druhému z projektů „Rekonstrukce zdroje vytápění a 
rozšíření teplovodní sítě CZT v Jesenici“. Nejdříve jsme řešili problém s podpisem 
smlouvy o poskytnutí dotace se Státním fondem životního prostředí, a proto firma mohla 
zahájit provádění prací až o měsíc a půl později, než jsme původně předpokládali. Ještě 
výrazněji do realizace projektu zasáhl výše popsaný havarijní stav komína. Aby byl zho-
tovitel schopen splnit termín montáže technologie kotelny a po zvážení navrženého způ-
sobu provedení prací, bylo nutné přistoupit ke změnám. Původně byl technologický po-
stup naplánován tak, že se montáž kotlů bude provádět postupně. Nejdříve měly být de-
montovány dva staré kotle a na jejich místo se měl osadit nový, ten s nejvyšším výko-
nem. Tento kotel by se využíval pro ohřev teplé užitkové vody a v případě potřeby pro 
částečné vytápění napojených objektů. Bohužel bylo zjištěno, že plánovaný postup ne-
bude možný. Zhotovitel se tedy dohodl s výrobcem kotlů, a ten mu na stavbu zdarma 
zapůjčil mobilní jednotku (kotel s vlastním komínem), která je po dobu rekonstrukce 
kotelny využívána pro ohřev teplé vody. Poté byly demontovány všechny tři původní 
kotle a začalo se s montáží nové technologie. V současné době jsou na svém místě již 
dvě jednotky, které by měly být v tomto týdnu zatím provizorně zapojeny do systému. 
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Protože v tomto týdnu byly dokončeny také téměř všechny práce na venkovních rozvo-
dech, na nových předávacích stanicích a na nových rozvodech v bytových domech, bude 
možné nejpozději na počátku příštího týdne zahájit vytápění domů a školy. Následně 
budou do kotelny umístěny zbývající dva kotle a bude dokončena montáž veškeré tech-
nologie. Limitujícím faktorem pro dokončení celého projektu bude rovněž schopnost 
výrobce dodat a namontovat nový komín. Ten by měl být postaven a zkompletován do 
poloviny října a celý projekt by tak mohl být dokončen v souladu se smlouvou o dílo na 
počátku listopadu. I přes změny vyvolané havarijním stavem stávajícího komína nebude 
stejně jako u předchozího projektu překročena vysoutěžená cena, která činí 10,2 mil. Kč. 
Vícepráce budou hrazeny z rozpočtové rezervy zahrnuté pro tyto účely ve smlouvě o 
dílo. Výše dotace by měla být 5,7 mil. Kč a cca 1 mil. Kč bychom měli dostat jako vrat-
ku DPH. Doplatek města tedy bude činit přibližně 3,2 mil. Kč. I ty však město získá po-
stupně zpět formou úhrady nájemného od provozovatele kotelny.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Posledním projektem komplikujícím situaci této lokality je „Revitalizace Školní uli-

ce – multifunkční plochy (1. etapa)“. Výběrové řízení bylo uzavřeno na konci červen-
ce s tím, že jeho vítězem se stala společnost STRABAG s cenou 3,35 mil. Kč včetně 5% 
rezervy na úhradu nepředvídatelných víceprací. Práce byly zahájeny v polovině srpna a 
dokončeny by měly být na přelomu září a října. Předmětem soutěžené zakázky není jen 
výstavba nových parkovacích míst a obnova některých částí komunikací, ale rovněž vy-
budování nového veřejného osvětlení. Jak vyplývá z názvu projektu, jde pouze o první 
etapu celkové revitalizace sídliště v okolí ulic Školní a 5. května, která vychází ze studie 
zpracované v loňském roce a kterou je možné si prohlédnout na webových stránkách 
města. Veškeré práce jsou realizovány takovým způsobem, aby bylo možné kdykoliv a 
v jakékoliv části bez problémů navázat s další etapou.  

Hlavní komplikací tohoto projektu byla propadlá kanalizace v úseku před školní jí-
delnou. Kamerovou prohlídkou bylo zjištěno, že potrubí má protispády až 18cm a ná-
sledně bylo dohodnuto, že ho f. RAVOS na své náklady v celém úseku vymění. Práce 
měly být provedeny do konce srpna, bohužel z kapacitních důvodů zhotovitele byla 
oprava kanalizace provedena až v první polovině září. 

Součástí projektu však není jen provedení stavebních prací, ale také nákup a instalace 
šesti venkovních cvičebních prvků. Poptávkovým řízením byl vybrán jejich dodavatel 
společnost KILFIT, která již v tomto týdnu zahájila jejich montáž. Doufáme, že po 
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zprovoznění malého cvičebního parku budou někteří z Vás odvážní, odhodí ostych a bu-
dou prvky k procvičení těla využívat.  

Celkové náklady projektu ve výši 3,5 mil. Kč budou kryty z části dotací ve výši  
1,5 mil. Kč. 
Ing. Roman Valuš                                                                                          Ing. Jan Polák 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zahrada v přírodním stylu při mateřské škole v Jesenici u Rakovníka 
Výše zmíněný název projektu velmi vhodně vystihuje spojení: „Živá zahrada – po-

znání a zábava“, se kterým jste se mohli seznámit již v lednovém vydání Jesenického 
občasníku. Jedná se o společný projekt města Jesenice a základní školy na revitalizaci 
zahrady u mateřské školky. Realizace tohoto projektu získala podporu  v rámci 7. výzvy 
Operačního programu životní prostředí, který se zabývá rozvojem infrastruktury 
pro environmentální vzdělávání, poradenství a osvětu. Realizace projektu za bezmála 
4,7 mil. Kč (odhad projektanta) se předpokládá na začátku roku 2015. Poskytnuté dotač-
ní prostředky by měly pokrýt 90 % veškerých nákladů, tj. spoluúčast města Jesenice by 
se měla pohybovat ve výši cca 470 tisíc Kč. 

Podstatou celého projektu je nenásilně přivést malé děti blíže k přírodě ve smyslu 
přimět je k lepšímu pozorování a vnímání života v přírodě. S trochou nadsázky se dá 
říci, že se vracíme k myšlence Jana Amose Komenského: „Škola hrou“. Díky novým 
herním prvkům, které by měly být nainstalovány v zahradě školky, budou moci děti po-
znávat život v přírodě a při tom si také hrát. V zahradě by se mělo objevit na 25 herních 
prvků vč. informačních tabulí a laviček. Jedním z těchto prvků by měl být například 
i motýlí pahorek, což bude kopeček s terénní skluzavkou, doplněnou o kůly, znázorňují-
cí vývojová stádia motýla. Vše bude dále doplněno vhodnými keři, které lákají motýly 
vůní svého pylu. Díky vodním stolům budou mít děti možnost poznávat, jak se chová 
voda v přírodě. Dále se počítá i s hmatovou cestou, která umožní dětem poznávat různé 
přírodní materiály. Jednou z velkých atrakcí bude bezesporu ptačí pozorovatelna, 
ze které budou mít malí pozorovatelé možnost sledovat ptáčky u krmítek a budek. Mezi 
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herními prvky by se měl objevit také dřevěný altán pro venkovní výuku a dřevěná krytá 
kuchyňka s možností hry vaření za použití nasbíraných přírodnin. 

V rámci tohoto projektu se také počítá s dendrologickým zhodnocením stávajících 
stromů a keřů, tj. měly by projít odpovídajícími úpravami vzhledem k jejich zdravotní-
mu stavu. Po tomto ošetření jsou v zahradě naplánovány sadovnické úpravy a výsadby 
druhově i stanovištně vhodných dřevin, které obohatí a doplní celý areál školky. 
V celkovém pohledu by mělo být vysázeno 44 stromů a 837 keřů. 

Další částí projektu je také kompletní rekonstrukce předního oplocení z Oráčovské 
ulice s důrazem na zachování jeho původního vzhledu a skladby. V rámci stavebních 
prací bude také kompletně obnoveno veřejné osvětlení zahrady. 

V současné době běží lhůta pro podávání nabídek. S ohledem na velký rozsah specia-
lizovaných prací bylo zadání rozděleno na tři části. Podnikatelské subjekty tak mohou 
podat nabídky na jednotlivé části nebo na zakázku jako celek. Výsledek zadávacího ří-
zení by měl být znám v první polovině října. 

Ing. Jan Polák         Ing. Roman Valuš 

 

 

Sběrný dvůr Jesenice 
Odpad je naším věrným tématem a provází nás celé čtyřleté volební období. Zabývali 

jsme se optimalizací odpadového systému, vybavením stávajícího sběrného dvora, ná-
kupem potřebné techniky, zvyšujeme kapacitu a množství míst pro sběr tříděného ko-
munálního odpadu atd. Logickým pokračováním všech těchto aktivit je zřízení nového 
sběrného dvora, který bude odpovídat budoucím potřebám svým vybavením, umístěním 
a poskytovanými službami. Již při zpracování územního plánu byla vymezena plocha, 
na které bude možné nový sběrný dvůr vybudovat. Šlo o pozemky v místě bývalého pra-
sečáku u komunikace směrem na Rakovník, které byly ve vlastnictví státu. Celý loňský 
rok jsme se snažili získat pozemky do vlastnictví města a nakonec se nám to formou 
směny a po úhradě rozdílu v odhadních cenách podařilo. 

Po zvážení možných budoucích nákladů na vybudování a vybavení sběrného dvora 
nám bylo jasné, že bez dotace nebude splnění záměru možné. Proto jsme rozhodli při-
pravit žádost o poskytnutí potřebných financí a v prosinci 2013 jsme ji v rámci 52. vý-
zvy Operačního programu životního prostředí odevzdali včetně projektové dokumenta-
ce. V polovině letošního roku nám bylo oznámeno, že naše žádost byla úspěšná a že zís-
káme podporu ve výši 7,5 mil. Kč. Celkové náklady projektu jsou odhadnuty na 8,4 
mil. Kč, z čehož vyplývá výše spoluúčasti města ve výši 0,9 mil. Kč.  

Předmětem projektu jsou: 
- vybudování obslužné komunikace a manipulačních ploch a zároveň dojde 

k opravě stávající příjezdové komunikace, která dnes slouží i pro vjezd do areálu 
fy. SINGER. Všechny tyto konstrukce jsou navrženy tak, aby vydržely pojíždění 
těžkou nákladní technikou. Část ploch nebude zpevněna asfaltovým povrchem a 
bude sloužit např. na odkládání a zpracování větví a dřevní hmoty; 
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- stavba betonové nájezdové rampy, která umožní jednodušší vykládku odpadu do 
velkoobjemových kontejnerů. Těch bude minimálně sedm a budou umístěny po-
dél rampy na betonové ploše, která je podle slov projektanta odolnější proti po-
škození vlivem nakládky a vykládky kontejnerů na nákladní vozidla. Součástí do-
dávky bude také automobilová mostní váha, díky které bude možné přesně evido-
vat množství dovezeného odpadu a vyčíslit jednotlivé náklady; 

- oplocení celého pozemku; pouze na východní straně ho nebude nutné provádět, 
protože na této straně bude areál přiléhat k oplocení společnosti SINGER. Na 
straně k příjezdové komunikaci budou osazena automatická posuvná vrata a vrát-
ka pro vstup obsluhy; 

- zeleň – podél jižního a západního oplocení budou vysázeny stromy. Snažili jsme 
se vybrat takové druhy, které příliš nevyrostou a nebudou v budoucnu působit pro-
blémy. Svahy u nájezdové rampy budou osázeny keři a zbytek ploch bude zatrav-
něn; 

- vybavení sběrného dvora bude tvořeno stávajícími objekty, které již máme a které 
sem budou přesunuty. Nově bude pořízena velká plechová garáž a budou nakou-
peny velkoobjemové kontejnery na odpad. Tím ušetříme na jejich pronájmu od 
společnosti BECKER. Nově zde budou vybudovány také studna a jímka tak, aby 
mohla být obytná buňka napojena a aby mohlo být konečně zprovozněno i sociál-
ní zařízení; 

- při návrhu sběrného dvora jsme se zabývali také bezpečností a ochranou před zlo-
ději. Proto budou v areálu vybudovány veřejné osvětlení, kamerový systém a ně-
které objekty budou vybaveny systémem EZS (elektronický zabezpečovací sys-
tém). I na stávajícím sběrném dvoře máme totiž s poberty bohaté zkušenosti, již 
několikrát jsme se museli vypořádat s jejich návštěvou a krádežemi všeho, co se 
dá dobře zpeněžit;  

Kdy bude projekt zrealizován  

V současné době jsou kompletována výběrová řízení na zhotovitele stavby a dodava-
tele vybavení. Na každou část totiž musí být vybrán dodavatel samostatně. Výběrová 
řízení by mohla být dokončena v listopadu a následně budou předány všechny potřebné 
dokumenty na SFŽP. Předpokládáme, že smlouva o poskytnutí dotace bude podepsána 
na počátku příštího roku. Samotná stavba by se měla rozběhnout v dubnu a dokončena 
by měla být do čtyř měsíců, přičemž celý projekt včetně podání žádostí o proplacení 
musí být ukončen do podzimu 2015.  

Ing. Jan Polák   Ing. Roman Valuš 
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Snížení energetické náročnosti budovy DPS Plzeňská čp. 405 a čp. 36 

V tomto měsíci byl dokončen projekt kompletního zateplení obou domů 
s pečovatelskou službou na Plzeňské ulici. Stavební práce byly zahájeny v únoru, 
ale příprava projektu začala již na počátku roku 2013. V té době byla zpracována 
žádost o poskytnutí dotace, která byla v rámci 44. výzvy odevzdána na SFŽP. 
V červenci nám bylo sděleno, že projekt byl vybrán k financování a že bude pod-
pořen dotací ve výši 3,8 mil. Kč. Cena za realizaci díla ve výši 8,6 mil. Kč byla ná-
sledně stanovena na základě otevřeného výběrového řízení a obsahuje také 5% re-
zervu na nepředvídatelné vícepráce. Z uvedených údajů je možné odvodit doplatek 
města, který činí přibližně 4,8 mil. Kč. Z přislíbené dotace jsme zatím obdrželi asi 
polovinu. Druhá polovina by nám měla být odeslána v průběhu října po dodání po-
třebných dokumentů jejímu poskytovateli.  

U této akce nevychází bohužel poměr mezi získanou dotací a doplatkem města 
tak dobře jako u jiných projektů dotovaných z OPŽP. Vše je dáno tím, že při zatep-
lení těchto dvou domů bylo nutné provést mnoho prací, které sice se zateplením 
souvisí, ale nebylo možné je uhradit z dotačních prostředků. V rámci provádění 
prací byly zatepleny všechny stropy a ploché střechy pod nevytápěnými prostora-
mi, všechny obvodové stěny a sokly domů, byly vyměněny zbývající okna a 
vstupní dveře. Také původní dveře bez tepelné odolnosti do půdních prostor byly 
nahrazeny novými zateplenými dveřmi, které jsou navíc požárně odolné. Zároveň 
se zateplením byly provedeny kompletní opravy střech včetně klempířských prvků 
a nových hromosvodů. Byla dodána a osazena nová vrata, zvonkový systém včetně 
systému elektrického vrátného, byly doplněny chodníčky, upraveny vstupy do do-
mů atd. Asi nemá význam zde vyjmenovávat vše. 

V průběhu prací na domě č.p. 36 bylo zjištěno, že na severní a západní části jsou 
základy budovy hluboké jen asi 40 cm a že část soklového zdiva je tak poškozena 
působením vlhkosti a mrazu, že nemá vůbec žádnou pevnost. Po provedení sond 
rozhodl projektant, že základy musí být prohloubeny podbetonováním a že poško-
zené soklové zdivo musí být vyměněno. Provedení těchto prací zdrželo dokončení 
stavebního díla o 1,5 měsíce. 

Zateplením domu by mělo dojít k výrazným úsporám na vytápění, protože oba 
dva jsou vytápěny elektrickou energií, což je v současné době jeden 
z nejnákladnějších zdrojů tepla. Také by se měl vyřešit problém s plísněmi, které 
trápily nájemníky především v zimních měsících. Provedení zateplení vyřeší i další 
problémy – přehřívání bytů v půdních prostorách a pod plochými střechami  
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v letních měsících, zatékání do objektů především v místě plochých střech. Posled-
ním, neméně důležitým plusem realizace díla, je samozřejmě změna vzhledu, který 
je především u hlavní průjezdné komunikace důležitý.  

Ing. Jan Polák Ing. Roman Valuš 
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Altánek v revitalizovaném parku u domu s pečovatelskou službou 
V roce 2012 jsme se i díky dotaci Středočeského kraje mohli společně s nájemníky 

domů s pečovatelskou službou čp. 36 a 405 poprvé projít a posadit se ve zrekonstruova-
ném parku plném nových stromů a další doprovodné zeleně a květin. V rámci parkového 
mobiliáře přibylo v parku i několik laviček, nicméně prostor pro nový altán zůstal 
prázdný a park působil nedokončeným dojmem.   

Na pomyslné závěrečné tečce v podobě osmibokého altánu se začalo pracovat již na 
podzim roku 2013, kdy byl objednán surový materiál. Lepené dřevo pracovníci technic-
kých služeb přes zimní období natřeli barvou a na jaře 2014 osadili pro altán ocelové 
patky. Během jarních měsíců se o víkendech stavby ujali: Jaromír Tůma, Jiří Měchura 
(ml.), Ing. Roman Valuš, Ing. Jan Polák a Josef Švajcr. I přes některé chmurné víkendy 
a drobná nachlazení šla práce dobrovolníkům dobře od ruky a v průběhu května se poda-
řilo i díky pomoci klempíře Pavla Wünsche vše úspěšně dokončit. Hodnota atypického 
dřevěného altánu o průměru 4,2 m se pohybuje okolo cca 100 tisíc Kč. 

Doufáme, že altánek zpříjemní nájemníkům domu s pečovatelskou službou pobyt 
v zeleném parku a umožní i příjemná setkávání. V poslední době jsme zaznamenali po-
dobný požadavek na altánek i z domu s pečovatelskou službou za Mountfieldem.  
I v tomto případě se pokusíme do budoucna vyhovět a navrhnout koupi altánu do roz-
počtu na rok 2015. 

Ing. Jan Polák Ing. Roman Valuš 
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Škola zahájila včas 

Když se v letošním roce blížilo magické datum 1. září, vypadalo to u základní školy 
jako v mraveništi. Pracovní tempo se zrychlovalo a trvalo do posledních chvil před zahá-
jením školního roku. Přes veškerá úskalí se podařilo zahájit školní rok včas. Od jara ve 
škole probíhaly stavební práce na zateplování školy včetně výměny rozvodů topení. Dá-
le došlo k výměně vstupních dveří, vnitřních dveří do jednotlivých objektů a k výměně 
starých oken. V tělocvičně byla naistalována vzduchotechnika. Zároveň jsme opravovali 
některá poničená zařízení, popř. vybavení školy. V současné době se odstraňují závady a 
dokončují nedodělané práce a upravuje se okolí školy. Věříme, že i s navazujícími pro-
jekty vznikne v Jesenici příjemná lokalita. 

Jako ředitelka školy bych chtěla poděkovat všem, kteří se zasloužili o podporu projek-
tu, tj. všem zastupitelům, zvláště pak Radě města Jesenice a jmenovitě velké poděkování 
za pomoc a podporu panu Ing. Jiřímu Svobodovi, Ing. Janu Polákovi a Ing. Romanu Va-
lušovi. Dále bych chtěla poděkovat nejen všem pracovníkům školy, kteří neváhali ob-
léknout pracovní oděvy a několikrát se podílet na úklidu školy. Na pomoc nám přišli i 
chlapci z oddílu odbíjené pod vedením pana Hornofa a při úklidu školní jídelny nám 
pomohly i některé maminky – jmenovitě: p. Braunová, Herčíková, Koudelová, Kejlová, 
Jarošová. V prostorách železničních modelářů zase pilně pracoval pan Jiří Berka. Všem 
Vám moc děkuji. 

Ve škole jsme přivítali s panem starostou Ing. Janem Polákem a s panem místostaros-
tou Ing. Romanem Valušem 24 žáků první třídy. Doufám, že se prvňákům, ale i dalším 
žákům bude ve škole líbit a společně uděláme vše pro to, aby prostředí kolem školy bylo 
pěkné a příjemné.  

Také v mateřské škole jsme přivítali nové děti, takže kapacita mateřské školy je plně 
využita. Také tady patří poděkování hlavně rodičům za to, že dovedli zareagovat a po-
moci nám v nelehké situaci, kdy se ani v posledním týdnu v srpnu nevařilo, takže si vel-
ká část rodičů nechala děti doma, a ty děti, které do mateřské školy přišly, si s sebou při-
nesly jídlo.  

Všem, kteří nám v této nelehké situaci pomáhají, děkuji za ochotu, spolupráci i po-
chopení. 

Do historického školního roku 2014/2015, tj. ten školní rok, ve kterém se základní 
škola zvenčí proměnila a oblékla do nového kabátu, přeji všem zúčastnění mnoho štěstí, 
radosti a úspěchů. 

Mgr. Danuše Vopatová 
Akce základní školy  
 4. 9.  třídní schůzky  
 9. – 13. 9. ekologicko–sportovní kurz 6. třídy 
 13. 9. vystoupení pěveckého sboru na Štrúdlových slavnostech 
 18. 9. exkurze na kolech po naučné stezce Jesenicka – 7. tř. 
 29. 9.  Klub mladého diváka: Divadlo ABC – Bylo nás pět 
 30. 9. exkurze do ISŠ – vazby, 4. tř. 
 1. 10. Den otevřených dveří, Jesenický sprint, výstava hub – od 10.00 

Základní škola a mateřská škola Jesenice 
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Akce mateřské školy  
 25. 9.  Vodnické pohádky 

Úspěchy našich žáků v soutěžích a olympiádách  
22. 9. Ekologická soutěž – Ekologické zemědělství, biopotraviny a zdravý životní styl 
  kategorie II., 30 dvojic.:  10. – 17. místo: Vojtěch Stibor, Pavel Sunkovský (7. tř.) 
   10. – 17. místo: Martin Vyleta, Dan Mottl (6. tř.) 
  kategorie III., 24 dvojic.:  1. místo: Adéla Hronová, Jolana Ťažiarová (9. tř.) 
    2. – 3. místo: Barbora Svatoňová, Simona Šindlerová (8. tř.) 
   12. místo: Markéta Kinštová, Eva Konířová (8. tř.) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

S vyšší gramotností k větší jistotě 
ICV - Institut certifikovaného vzdělávání, s. r. o., plánuje v rámci celého Středočeského 
kraje v malých obcích poradenství a kurzy ZDARMA. Město Jesenice projevilo zájem 
o účast v tomto projektu. V průběhu podzimu a zimy by se tak mohly kurzy uskutečnit 
i v našem městě. Bližší informace budou k dispozici po oznámení konkrétního termínu 
kurzu. 

Ing. Jan Polák, starosta 

Vaše římskokatolická duchovní správa 
Vážení čtenáři Občasníku, vážení rodiče, 
římskokatolická duchovní správa také v tomto školním roce nabízí výuku náboženství – 
základy křesťanství. Naši nabídku najdete ve Vašich školách a můžete se také přihlásit 
přímo na níže uvedený kontakt.  
 
Nebojte se zvednout telefon nebo napsat e-mail. Těšíme se na Vás. 
 

Daniel Váhala 

Telefon: 776562186 

Email: vahalovi.cista@seznam.cz   



 15 

9. 8.  Závody Bludička 
Pořádá jesenický Funny Ranch 

 

 

 

 

 

 

16. 8. Jes-Fest 
Třetí ročník Jes-Festu opět nabídl kvalitní multižánrový program, kapelu slavného jmé-
na (Buty) i doprovodný program v podobě výstavy prací místních kreativců ve farní za-
hradě, přesto měl nejnižší účast ze všech ročníků. Otázkou je, zda nízkou účast lze svést 
pouze na počasí, které tentokrát celý den hrozilo deštěm a v poledne seslalo i příval 
krup. 

 

 

 

 

 

 

23. 8. Bartolomějská pouť na Sosni 
Třetí ročník poutě pořádané místními chalupáři nadchl množstvím atrakcí pro děti i do-
spělé, prodejními stánky a stánky s občerstvením. Návštěvníci se pořadatelům odměnili 
hojnou účastí. 
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Štrúdlové slavnosti 
Štrúdlové slavnosti patří k tradičním akcím Vlastivědného muzea Jesenice. Každo-

ročně je v jednom ze zářijových víkendů vyhlášena soutěž o nejchutnější a nejkrásnější 
štrúdl. Soutěže se účastní hospodyňky z širokého okolí. Akce se koná na muzejním dvo-
ře a je doplněna o kulturní program i občerstvení včetně veřejné ochutnávky štrúdlů. 

Letošní ročník se konal 13. září 2014 od 13 hodin opět na dvoře muzea. Na programu 
bylo hodnocení a ocenění soutěžních štrúdlů, vystoupení divadelní skupiny Equet, dět-
ského sboru ZŠ Jesenice, kapely Dlouhá noc, jarmark na dvoře, medovina i klobásky.  

Výsledky jedenáctého ročníku: 

nejhezčí štrúdl:  1. místo Jiřina Šímová 
 2. místo Terezka Alexijová 
 3. místo Ilona Alexijová 

nejchutnější štrúdl:  1. místo Eliška Vomáčková 
 2. místo Vlastička Rácová 
 3. místo Julinka Rácová 

absolutní vítěz s 36 body: Jiřina Šímová 
 
 
http://www.barrandov.tv/video/25036-nase-zpravy-13-9-2014 
 

Výstava Fotoklubu Jesenice 
S nápadem založit fotoklub v Jesenici přišel Jiří Měchura st. Jako dlouholetý fotograf 
amatér oslovil „omladinu“, která vystavila několik fotografií na Jes-Festu a v Klubu 
Truhlárna. Na ustavující schůzce dne 25. září 2013 byl klub založen. V současné době 
má 8 členů (výpis z kroniky Fotoklubu).  

Na výstavě ve Vlastivědném muzeu se prezentují: Katka Dolejšová, Sabina Roudenská, 
Lenka Krejzová, Martina Měchurová, Petr Vopat, Pavel John, Jiří Měchura, Jan Měchu-
ra. Výstava je doplněna paličkovanou krajkou Jindry Machové a potrvá do 5. 10. 2014. 

Utkání oddílu kopané FC Jesenice v soutěžním ročníku 2014 – 2015 
Okresní přebor – A1A II. TŘÍDA 

 

KOLO  DRUŽSTVA SKÓRE BRANKY 

1. Oh. Městečko – FC Jesenice  1 : 5 
Kotek Petr 2, Jeníček David, Casas 
David, John Petr 

2. FC Jesenice – PO Olešná 5 : 0 
Jeníček David 2, Pfejfer Josef, Brda 
David, Čížek Tomáš 

3. So. Sýkořice – FC Jesenice 1 : 3 Jeníček David 2, Kotek Petr 

4. FC Jesenice – So. Janov 3 : 1 Jeníček David 2, Pfejfer Josef 

5. ČL Kolešovice – FC Jesenice 2 : 4 
Jeníček David 2, Pfejfer Josef, Mu-
tínský Jaroslav 
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Prodej slepiček  
Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, oznamuje svým zákazníkům, že opět prodává sle-
pičky snáškových plemen Lohmann hnědý, Tetra hnědá a Dominant – černý, modrý, 
žlutý, kropenatý a bílý. Stáří: 15 – 20 týdnů. 
Cena 149 – 180 Kč/ks dle stáří. 
Neprodáváme malé kuřice, ale téměř dospělé slepičky pouze z našeho chovu! 

Prodeje se uskuteční v neděli 5. října 2014  
Jesenice – u Jednoty – v 9.45 hodin 

a v pondělí 13. října 2014 
Jesenice – u Jednoty – ve 12.30 hodin 

Případné bližší informace: Po – Pá 9.00 – 16.00 hod. na telefon. číslech: 601 576 270, 
606 550 204, 728 605 840 
Při prodeji slepiček – výkup králi čích kožek: cena dle poptávky  

Levný nábytek 

 
 
 
 
 
 
 
  
Adresa: Žatecká 399, Jesenice (bývalé Alno) 

otevírací doba:  Po až Pá: 10.30 – 17.00 So a Ne: 9.00 – 12.00 

Přehled akcí aneb Co se u nás a v okolí děje 

• 28. 9. svěcení kříže, kaple a prohlídka vodáren – viz 2. strana 

• 1. 10. od 10 hodin Základní škola a mateřská škola Jesenice,  
Den otevřených dveří a výstava hub  

• do 5. 10. Vlastivědné muzeum Jesenice: Fotoklub Jesenice - výstava fotografií, do-
plněna paličkovanou krajkou Jindry Machové  

• 3. 10. Drahouš: Dožínky 

• 4. 10. Krásný Dvůr: Jablečný den 

• 7. 10. – 23. 11. Vlastivědné muzeum Jesenice: Miroslav Mottl – Obrázky z cest, 
vernisáž 7. 10. v 17 hodin 

• 9. 10. od 17 hodin, Vlastivědné muzeum Jesenice: Čtení z jesenického archivu,  
Mgr. Eva Konířová 
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• 11. 10. od 19 hodin, Hospůdka Drahouš: DS Tyl z Čisté – Postel pro anděla,  
vstupné 50 Kč 

• 18. 10. Hospůdka Drahouš: Zájezd do ZOO Praha, odjezd v 9 hod., návrat cca v 18 
hod., cena autobusu 100 Kč 

• 18. 10. Slavnostní otevření obnovené naučné stezky Jesenicko – viz 2. strana  

• 18. 10. Závod horských kol Jesenický surovec: www.jesenickysurovec.cz  

• 18. 10. Festiválek přírodních sportů a cestování: www.jesenickyfestivalek.cz 

• 21. 10. od 14 hodin, Hospůdka Drahouš: Posezení Klubu důchodců, hraje hudba p. 
Soukupa, vystoupí Hradecké panenky 

• 23. 10. od 17 hodin Vlastivědné muzeum Jesenice ve spolupráci s Kulturní komisí 
Jesenice: Přednáška Dr. Věry Kubové na téma Jan Werich 

• 31. 10. muzeum: Jarmark řemesel 

• 7. 11. kulturní komise: Lampiónový průvod Jesenicí, sraz v 17.00 na nádvoří ZŠ 

• 15. 11. od 20 hodin, Hospůdka Drahouš: Koncert skupiny Manon meurt 

• 26. 11. – 21. 12. Vlastivědné muzeum Jesenice: Vánoční výstava – ISŠ Jesenice a 
ZŠ, MŠS a PrŠ Jesenice, vernisáž 26. 11. ve 13.30, výroba adventního věnce na ver-
nisáži 

• 27. 11. od 17.00 Kulturní komise Jesenice: Rozsvícení vánočního stromu u ZŠ 

• 29. 11. od 17.00 Kulturní komise Jesenice: Mikulášská zábava pro děti v KD Jesenice 

• 30. 11. Krásný Dvůr: Adventní jarmark  

• 5. 12. od 17 hodin, Hospůdka Drahouš: Mikulášská nadílka  

• 6. 12. od 9.00 Šachový turnaj mládeže: Přebor města Jesenice 

• 13. 12. odpoledne Advent v muzeu – vánoční zpívání, jarmark, medovina, svařák, 
občerstvení, vánoční stromeček splněných přání – každý návštěvník si může donést 
vlastnoručně vyrobenou vánoční ozdobu se svým přáním a pověsit ji na stromek na 
nádvoří muzea 

Hudební klub Truhlárna – začátky ve 20 hodin 

• 26. 9. Moderní folk  

• 11. 10. Bluegrass  

• 24. 10. Folk rock 

• 7. 11. Dixieland 

• 21. 11. Old time music 
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